
PROTOKÓŁ NR 32-03/09 
 
z posiedzenia Komisji Turystyki i Promocji Miasta Rady Miasta Gda ńska, 
które odbyło się dniu 25 marca 2009 r. r. o godz. 14:00 w Sali Herbowej 
Nowego Ratusza w Gdańsku. 
 
Obecni: wg załączonych list obecności.  
 
Na stan 6 członków komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6, czyli było quorum 
do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Agnieszka Pomaska – przewodnicząca 
Komisji Turystyki i Promocji Miasta Rady Miasta Gdańska, która po powitaniu 
radnych i zaproszonych gości zaproponowała następujący porządek posiedzenia: 
 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska – druk nr 1026  

w sprawie  zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta 
Gdańska na 2009 rok. 

 
2. Informacja na temat udziału Miasta Gdańska w targach zagranicznych 
w 2009 roku.  
− efekty wyjazdu na targi nieruchomości w Cannes 
− informacja na temat planowanych wyjazdów zagranicznych na targi  

 
3. Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Porządek przegłosowano 4 głosami za. 
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więc są same osoby zainteresowane ofertą, są osoby z branŜy. My w ciągu tych 
kilku dni mieliśmy okazję rozdystrybuować 400 prezentacji z ofertą 
inwestycyjną miasta, rozdać ponad 150 publikacji”. 
 
Radny Krystian Kaczmarek – członek komisji 
Zadał pytanie dotyczące Aquaparku, jako bardzo potrzebnego obiektu. 
 
Pan BłaŜej Kucharski – Wydział Polityki Gospodarczej UM w Gdańsku  
Powiedział, Ŝe teraz miasto Gdańsk jest w lepszej sytuacji niŜ kilka lat temu.  
„Mamy plan zagospodarowania przestrzennego. My szukamy partnera w na 
centrum wielofunkcyjne. Muszą być dodatkowe funkcje. Aquapark Gdańsk ma 
być zdecydowanie większy niŜ sopocki”.  
 
Przewodnicząca Agnieszka Pomaska 
„Czy moŜemy prosić państwa o raport z tego wyjazdu?” 
 
Pan BłaŜej Kucharski – Wydział Polityki Gospodarczej UM w Gdańsku  
„Tak, mamy tutaj, zaraz przekaŜemy”. 
 
Przewodnicząca Agnieszka Pomaska 
„Poproszę o wersję elektroniczną dla mnie i członków komisji”. 
 
Pani Anna Zbierska – p.o. dyrektor Biura Prezydenta ds. Promocji Miasta 
Przedstawiła krótką informację o zjeździe Tour Operatorów. 
 
Przewodnicząca Agnieszka Pomaska 
Poprosiła o przesyłanie bieŜącej informacji o wyjazdach w formie 
elektronicznej.  

 
PUNKT – 4 

Sprawy bieŜące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

• pismo z dnia 20 marca 2009 r. pani Ewy Kalinowskiej z Easy Guide 
dot. nowego produktu turystycznego 

 
USTALENIA KOMISJI 
 

Komisja Turystyki i Promocji Miasta Rady Miasta Gdańska 
opiniuj ąc pozytywnie  pismo, zwraca się  do Pana Prezydenta z  pytaniem o 
moŜliwość wdroŜenia oferty Easy Guide w Gdańsku. 
 
W załączeniu komisja przekazuje kserokopię otrzymanego pisma. 
 


